
 
 
 
IZVRŠNI ODBOR DBG   
Gregorčičeva ulica 1  
4000 KRANJ  
  

 
ZAPISNIK 11. seje IO DBG  

  

v mandatnem obdobju 2022–2026, ki je bila v sredo, 20. novembra 2024, s pričetkom 
ob 20.00 preko Google Meet.   

 
Prisotne: Anka Polajnar, Danijela Dolinar, Maja Lesar, Tadeja Česen Šink, Vesna Petek, 
Silva Kos  
Opravičeno odsotne: Helena Krampl Nikač, Nataša Kokošinek  
 
Dnevni red:  

1. Pozdrav in ugotavljanje sklepčnosti  
2. Pregled zadnjega zapisnika   
3. Pregled dogodkov od pomladi do jeseni  
4. Izobraževalni dan 2025  
5. Prednovoletno srečanje  
6. Razno  

  
Ad 1. Pozdrav in ugotovitev sklepčnosti  
Ugotovljena je bila sklepčnost. V potrditev se predlaga:   
 
Sklep 1: Na 11. seji IO DBG je bila ugotovljena sklepčnost, zato se nadaljuje s 
sestankom.   
Sklep je bil soglasno sprejet.  
  
Ad 2. Pregled zapisnika 10. seje DBG, mandat 2022–2026  
V zapisniku 10. seje je Maja pod tretjo točko predlagala več interakcije z našimi 
sledilci na FB in Instagramu. Vesna je k tej točki pripomnila, da smo objavili zgolj 
društvene dogodke (ekskurzija in  pohod od fiskulture do kulture) ter vabila na 
zanimive oziroma domoznanske prireditve gorenjskih knjižnic. V decembru bi 
fotografirali, kako smo okrasili knjižnice, mogoče dodali knjigo, sporočilo ... S 
predlogom smo se strinjali.  
Na zapisnik 10. seje IO DBG člani nismo imeli pripomb.   
 
Sklep 2: Sprejme se zapisnik 10. seje IO DBG v mandatnem obdobju 2022–2026.   



Sklep je bil soglasno sprejet.  
  
Ad 3. Pregled dogodkov od pomladi do jeseni   
V letošnjem letu smo organizirali tri dogodke.   
Občni zbor je bil v Mestni knjižnici Kranj. Ker zaposleni v Kranju v okviru delovnega 
časa niso smeli prisostvovati OZ, za naslednje leto iščemo rešitev. Anka je predlagala, 
naj bo preko Zoom-a med tednom ob 20.00 uri. Ker ob tem dogodku ne bo druženja, 
člane povabimo na ostale aktivnosti, ki se bodo dogajale med letom.  
Ker za tridnevno ekskurzijo v Tübingen ni bilo dovolj prijav, smo se 20. aprila odpravili 
na enodnevno v Rezijo. Napolnili smo manjši avtobus in se imeli zelo lepo.   
16. junija smo obiskali knjižnico v Stari Fužino in Planšarski muzej. Da smo povezali 
kulturo s fiskulturo, smo se sprehodili skozi korita Mostnice do slapu Voje. V letu 2025 
bo že 10 let, odkar smo prvič organizirali tako srečanje. Maja je zato predlagala, da bi 
šli v Lepeno po poteh romana Maje Haderlap Angel pozabe.   
Obisk Šolskega muzeja smo načrtovali v okviru prednovoletnega srečanja. Ker je prišlo 
do spremembe in bo letošnje srečanje v radovljiški knjižnici, obisk muzeja odpade.   
Vesna je poročala o Občnem zboru ZBDS, ki je bil v Celju. Osredotočila se je predvsem 
na načrt za leto 2024, ko naj bi tudi območna društva dobila Zoom licenco. Leta 2027 
bo 80 let ZBDS, zato imajo intenzivne priprave (zbirajo fotografije, pripravljajo 
monografijo Razvoj knjižničarstva na Slovenskem, urejajo arhiv, povabili so, naj 
pošljemo imena zaslužnih knjižničarjev ...). Nastala naj bi tudi centralna baza članov. 
Zaradi tega bodo pripravili pogodbe med ZBDS in območnimi društvi. Uredba o 
varstvu podatkov predpisuje sledljivost pregledovanja te baze. Verjetno bomo morali 
narediti nove pristopne izjave, na katerih bo pisalo, ali se člani strinjajo, da 
posredujemo njihove podatke ZBDS. Počakamo na navodila Zveze.   
  
Ad. 4 Izobraževalni dan  
Izvedli ga bomo tretjo ali četrto soboto v januarju. Maja je imela dva predloga.  
Prvi predlog je bil Branje v javnem prostoru. To je bila tema Nacionalnega meseca 
skupnega branja. Na Andragoškem centru so pripravili potujočo razstavo in priročnik 
Portreti branja. Maja bi se lahko pri Esteri Možina pozanimala, če si lahko ob tem 
dogodku izposodimo razstavo ter kateri avtorji člankov bi bili pripravljeni predavati. 
Tadeja je predlagala, da bi predstavili projekt Gozdna knjižnica, ki so ga ob svetovnem 
dnevu turizma organizirali Zavod za gozdove Slovenije, Turistična zveza Slovenije, ACS 
in Gozdarska knjižnica (Gozdarski inštitut Slovenije). Anka je povedala, da se 
udeležuje Slovanske bralne značke. Kot dobre prakse bi lahko predstavili tudi bralne 
klube in bralne značke. V Škofji Loki imajo poleti Bralnico na vrtu Sokolskega doma, v 
Tržiču sodelujejo z Domom starejših občanov (filmski dopoldnevi, kvizi, bralni krožki), 
VDC-jem ter izvajajo projekt Beremo skupaj (spodbujanje učencev, da opravijo Bralno 
značko). Vesna je kot gostjo predlagala Zalo Kralj, ki v Mariboru vodi svoj bralni klub, 
Maja pa Alenko Štukelj (Literarna lekarna).  
Drugi Majin predlog je bil »mehke« veščine v knjižničarstvu. Vesna je tudi v tem 
predlogu videla veliko odprtih tem. Lahko bi povabili psihologa, poslušali predavanje 
o bontonu, govorili o možnosti osebne rasti v službi ...  



Oba predloga sta zanimiva. Premislimo o temi, primerni lokaciji (mogoče zunaj 
knjižnice), predavanjih in sodelujočih. Na naslednjem sestanku se dokončno 
odločimo.  
  
Ad. 5 Prednovoletno srečanje  
Prednovoletno srečanje bo v radovljiški knjižnici v petek, 29. novembra, ob 19.30. 
Maja bo vzela pijačo na reverz, naročila obložene kruhke. Silva bo spekla nekaj 
sladkega in poskrbela za srečelov. Vesna bo objavila dogodek na FB, Maja pa poslala 
maile.   
  
Ad. 6 Razno  

• DBL nas konec aprila oziroma v začetku maja vabi na izlet v Beograd.  
• Pohod Od fiskulture do kulture bo 10. maja v Lepeno.  
• Jeseni zaradi velikega zanimanja ponovimo izlet v Rezijo.  
• 5. maja 1976 se je Društvo bibliotekarjev Slovenije podružnica Kranj 
preimenovalo v  Društvo bibliotekarjev Gorenjske. Čez dve leti bomo 
praznovali 50 let, zato bi morali naslednje leto začeti s pripravami na 
jubilej.  
• Vesna nas je obvestila, da konec februarja odhaja na porodniški dopust.  

  
 
 
 
Sestanek smo zaključili ob 21.35.  
  
Radovljica, 21. 11. 2024  
  
Zapisala        Predsednica  
Silva Kos      Društva bibliotekarjev Gorenjske 

        Maja Lesar 

               
 


